
 
 

Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri Spojenej škole,  

Oslobodenia č. 165, 013 05  Belá 

_______________________________________________________ 

 

 

Dátum konania: 13. apríla 2023 

Čas konania:  17.00 hod. 

Miesto konania: Spojená škola, Oslobodenia č. 165, 013 05  Belá 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba predsedu Rady školy 

3. Aktuálne informácie zo života školy 

4. Výročná správa o činnosti RŠ 2022 

5. Záverečná správa o hospodárení školy za rok 2022 

6. Obhliadka zmodernizovaných priestorov MŠ 

7. Informácie o aktuálnych projektoch školy 

8. Diskusia 

9. Uznesenie 

10. Záver 

 

K bodu 1: 

Zasadnutie Rady školy otvorila podpredsedníčka Rady školy Mgr. Mária Bielková, privítala 

členov i hostí a oboznámila ich s programom zasadnutia. Osobitne predstavila nového člena RŠ 

Františka Mažgúta. Na zasadnutí bolo prítomných 9 členov RŠ (prezenčná listina), hosťami 

boli starosta obce Belá Ing. Ivan Dvorský, PhD.,  riaditeľ školy Mgr. Peter Boháč a zástupkyňa 

riaditeľa školy Mgr. Silvia Mariašová.  

Zapisovateľkou zápisnice bola  Mgr. Katarína Zuziaková.  

 



 
 

K bodu 2: 

- podpredsedníčka RŠ otvorila voľbu predsedy RŠ, 

- za nového predsedu bola navrhnutá Ing. Gabriela Gabajová, PhD., ktorá zároveň 

s  kandidatúrou aj súhlasila, 

- prebehla verejná voľba: 8 členov bolo ZA; 1 sa zdržal, 

- odovzdanie agendy novozvolenému predsedovi RŠ. 

 

K bodu 3: 

Zástupkyňa riaditeľa školy Mgr. Silvia Mariašová oboznámila prítomných o aktuálnom dianí 

v škole: 

- aktivity školy a prezentácia školy na verejnosti, 

- súťaže – úspešní žiaci, aj jednotlivé triedy, 

- kvalitná výchovno-vzdelávacia činnosť v školskom klube detí, 

- neustále vzdelávanie pedagogických zamestnancov, 

- najbližšie väčšie akcie, ktoré prebehnú v spolupráci s obcou Belá: Deň Zeme – čistá 

Belá; Deň detí – atrakcie pre deti na futbalovom ihrisku, Deň matiek, 

- v pláne je zakúpenie stroja na cukrovú vatu,  

- budúci šk. rok sa plánuje: 

o zmena vo voliteľnom predmete – namiesto ruského jazyka  predmet finančná 

gramotnosť + informatika; ešte je v zálohe španielsky jazyk, 

o 3 hodiny telesnej výchovy. 

 

Riaditeľ školy Mgr. Peter Boháč hodnotil situáciu z ekonomického a personálneho hľadiska: 

- navýšenie cien energií – zvýšené náklady na prevádzku, 

- rozpočet dopĺňame dohodovacími konaniami, 

- vyšší rozpočet aj originálnych kompetencií – energie, zvýšenie platov, nové pracovné 

miesta v MŠ, 

- výmena špeciálneho pedagóga, 

- kvalifikačné vzdelávanie na informatiku – Mgr. Zuzana Prílepková Mariašová, 

- prebehlo aktualizačné vzdelávanie pre všetkých pedagógov (okrem ZUŠ); priebežne sa 

pedagógovia prihlasujú na inovačné vzdelávania, 

- potrebujeme kvalifikovane obsadiť pracovnú pozíciu učiteľ matematiky, fyziky. 

 



 
 

Plánuje sa 60. výročie školy – september 2023; Deň otvorených dverí, pozvanie bývalých 

učiteľov, hudobné vystúpenia, vydanie publikácie.  

 

K bodu 4: 

Podpredsedníčka Rady školy Mgr. Mária Bielková prečítala Výročnú správu RŠ za rok 2022. 

Vypracoval ju bývalý predseda RŠ Mgr. Peter Šugár.  

 

K bodu 5: 

Riaditeľ školy Mgr. Peter Boháč oboznámil prítomných s Hospodárskou správou za rok 2022, 

podrobne rozobral a vysvetlil celkové príjmy a výdavky školy. 

 

K bodu 6: 

Obhliadka priestorov materskej školy bola presunutá.  

 

K bodu 7: 

O projektoch školy informoval riaditeľ školy:  

- Spolu múdrejší 2, 3 – doučovanie žiakov, 

- Programovanie pre všetkých, 

- Pomáhajúce profesie – 4 pedagogickí asistenti (22 integrovaných žiakov) – končí 31.8.2023, 

- Školské ovocie - dodávka školského ovocia, džúsov, 

- Smartbooks – výučbová platforma hradená cez Kia Motors, 

- zakúpenie notebookov pre učiteľov; balíka Office 365 pre učiteľov aj žiakov, 

- zakúpenie kníh z Plánu obnovy a odolnosti, 

- Dajme spolu gól – MŠ, ZŠ cez SFZ, 

- výstavba nového parkoviska za školou,  

- rekonštrukcia budovy bývalých dielní, 

- Zníženie energetickej náročnosti – projekt MŠ – ukončený, 

- Rozšírenie kapacít v MŠ – prebieha. 

 

K bodu 8: 

- problém parkovania pri budove MŠ; chýbajúce oplotenie a vyhovujúci školský areál, 

- neoprávnené výdavky obce pri projektoch v MŠ, 

- nevyhovujúca vzduchotechnika v školskej jedálni, 

- nové finančné pásmo v ŠJ; od mája obedy zadarmo. 



 
 

K bodu 9: 

Podpredsedníčka RŠ Mgr. Mária Bielková predniesla návrh na uznesenie. RŠ odporúča 9 

hlasmi prítomných členov schváliť tento návrh. 

Rada školy pri Spojenej škole berie na vedomie: 

a) Kontrolu plnenia uznesenia zo dňa 10.10.2022 

b) Záverečnú správu o hospodárení školy za rok 2022 

Rada školy pri Spojenej škole schvaľuje: 

a)   Výročnú správu o činnosti rady školy za rok 2022 

K bodu 10 

Na záver podpredsedníčka Rady školy Mgr. Mária Bielková poďakovala všetkým prítomným 

za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

V Belej, dňa  13.04.2023 

 

Podpredseda RŠ: Mgr. Mária Bielková …………………………………. 

Zapisovateľ: Mgr. Katarína Zuziaková …………………………………. 

Overovateľ: Mgr. Mária Pösová …………………………………. 

 Lucia Kuťová ………………………………….

    


